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Raadsinformatiememo Inspectierapport GI's 

Geachte dames en heren, 

Aanleiding van dit memo

Wij willen u hierbij informeren aangaande het landelijke inspectierapport over de gecertificeerde 

instellingen (GI’s) dat vrijdagochtend openbaar wordt. Het inspectierapport met de titel 

‘Kwetsbare kinderen onvoldoende beschermd. Toezicht bij jeugdbescherming en 

jeugdreclassering.’ is zeer kritisch op de gang van zaken binnen de jeugdbescherming en 

jeugdreclassering. Van de zestien gecertificeerde instellingen zijn zeven instellingen bevraagd 

door de inspectie Jeugd. Op basis van gesprekken met deze zeven instellingen is het 

inspectierapport tot stand gekomen. 

Situatie in de regio Kop van Noord-Holland

In het inspectierapport staat dat op landelijke schaal kwetsbare kinderen onvoldoende 

bescherming krijgen. In de regio Kop van Noord-Holland (en de omliggende regio’s waar wij 

mee samen werken, te weten Alkmaar, West-Friesland, IJmond, Zuid-Kennemerland en Gooi- en 

Vechtstreek) krijgen we tot nu toe deze signalen niet. In de regio Kop van Noord- Holland zijn het 

Leger des Heils, de William Schikker Groep en de Jeugd- en gezinsbeschermers gecontracteerd.  

In tegenstelling tot wat het inspectierapport aangeeft, bepalen de gemeenten in onze regio’s 

niet de jeugdbeschermingsmaatregel en de daarbij behorende hulp voor het kind en de ouders. 

De GI’s verwijzen zelf. 

De samenwerkende regio’s in Noord-Holland hebben frequent overleg met de GI’s. Uit deze 

gesprekken ontvangen wij geen signalen dat kinderen in onze regio niet veilig zouden zijn. De 

werkdruk en de reële tarieven zijn wel al geruime tijd onderwerp van gesprek, waarbij in 

gezamenlijkheid gekeken wordt naar oplossingen. Wij gaan de uitkomsten van het 

inspectierapport met onze gecontracteerde GI’s bespreken. 

Tevens komen de zes samenwerkende regio’s spoedig bij elkaar en zullen wij de uitkomsten van 

het inspectierapport bespreken. Ook op landelijk niveau (VNG) wordt overleg gevoerd waarbij 

de regio Alkmaar is aangehaakt. 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

Sigge van der Veek 

Raadsinformatiememo 


